
Protokół nr 1/2018/2019 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego we Wrocławiu 

z dnia 24 września 2018 r. 

W zebraniu uczestniczyło 32 przedstawicieli rodziców, p. Mariusz Rusinek – Dyrektor Szkoły  

oraz dwóch nauczycieli wychowania fizycznego.  

Lista uczestników stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek zebrania: 

1. Omówienie zasad uczestniczenia na zajęciach  W-F 

2. Rozliczenie wpłat i wydatków Rady Rodziców w roku szkolnym 2017/2018 

3. Wybór nowego Prezydium Rady Rodziców oraz członków Komisji Rewizyjnej 

4. Omówienie i zaopiniowanie wymaganych dokumentów, dni wolnych itp. 

5. Przypomnienie obowiązujących Uchwał Rady Rodziców z lat poprzednich oraz wysokości składki 

na Radę Rodziców 

6. Przedstawienie planu Regulaminu Rady Rodziców oraz Programu Wychowawczo-

Profilaktycznego 

7. Sprawy różne 

 

 

Ad.1  

Nauczyciele W-F – Pani  Bianka Nowak i Kamila Juszczak przedstawiły zasady jakie obowiązują  

na zajęciach z wychowania fizycznego. Przypomniały, że obowiązującym strojem na zajęciach jest 

strój sportowy tj. biała koszulka, czarne lub granatowe spodenki oraz obuwie sportowe z nierysującą 

podeszwą. Jest to bardzo ważne m.in. ze względów higienicznych, aby dzieci nie chodziły po szkole  

w stroju, w którym dwiczą. Dodatkowo zaznaczono, aby dziewczynki uczestniczące w zajęciach 

ściągały wszelkie ozdoby typu łaocuszki, kolczyki, bransoletki. Jest to podyktowane bezpieczeostwem 

samej dwiczącej oraz całej klasy. Nauczycielki zaznaczyły, że powyższych zasad nie przestrzegają 

głównie dzieci z klas IV (dzieci przychodzą w spodenkach z zamkami, w sandałach, z biżuterią).  

Nauczyciele W-F podkreślili, że starsze dzieci z klas VI-VII stosują się do wyznaczonych zasad. 

Dodatkowo ustalono, że w opracowywanym statucie szkoły, wprowadzony zostanie zapis 

„regulaminu stroju sportowego”.  

Ad. 2   

 

Przewodnicząca Rady Rodziców przedstawiła rozliczenie wpłat i wydatków Rady Rodziców  

w poprzednim roku szkolnym tj. 2017/2018 – szczegółowe rozliczenie jest opublikowane na stronie 

szkoły w zakładce Rada Rodziców. 

 

Ad. 3 

 

Pan Mariusz Rusinek – Dyrektor Szkoły przeprowadził głosowanie dot. wyboru nowego Prezydium 

Rady Rodziców oraz członków Komisji Rewizyjnej SP 10. 

 

 

W głosowaniu jednogłośnie wybrano – Uchwała nr 1/2018/2019: 



 

1. P. Mariola Charazioska-Kłak - przewodnicząca 

2. P. Tomasz Łapioski - z-ca przewodniczącego 

3. P. Lucyna Pawelec-Marzec-  skarbnik 

4. P. Beata Paliwoda- sekretarz 

5. P. Justyna Czerniak, Iwona Koped, Łukasz Bujacz - Komisja Rewizyjna 

 

Ad.4 

 

Dyrektor szkoły zaproponował dodatkowe dni wolne w roku szkolnym 2018/2019 tj.  

02.11.2018 (piątek), 29-30.04.2019 oraz 02.05.2019, które zostały zaakceptowane przez Radę 

Rodziców – Uchwała nr 2/2018/2019 została przyjęta jednogłośnie. Dni wolne od zajęd dydaktyczno-

wychowawczych ze względu na egzamin ósmoklasisty: 15-17.04.2019 

Ad. 5  

Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała o stałych wydatkach Rady Rodziców tj.  

- zakup tarcz współfinansowany ze szkołą i rodzicami  

- zakup książek na nagrody z dla uczniów  

- wsparcie organizacyjne  różnych wydarzeo i inicjatyw uczniów  

 

Pani Mariola Charazioska-Kłak przypomniała, że na ostatnim zebraniu Rady Rodziców  

w dniu 11 czerwca 2018 r.,  ustalono składkę na Radę w wysokości 40 zł od rodziny. Rodzice mający 

dzieci w kilku klasach mogą wpłacid jednorazowo 40 zł lub podzielid wpłatę na ilośd klas, do których 

uczęszczają dzieci np. wpłacid 2x20 zł. Bardzo ważne jest, aby wpłaty były dokonywane do 

skarbników w swojej klasie, a skarbnicy dokonają wpłaty na konto Rady Rodziców szkoły. Skarbnik 

Rady Rodziców zwróciła się do wszystkich rodziców z prośbą, aby nie wpłacali indywidualnie i 

zwracali szczególną uwagę na jakie konto wpłacają pieniądze z innych tytułów, ponieważ 

wielokrotnie zdarzają się przelewy np. za obiady na konto Rady Rodziców. Powoduje to zamieszanie i 

dodatkową pracę skarbnika Rady. Skarbnik zaznaczyła, że takie przelewy będą traktowane jako 

dobrowolna wpłata na Radę Rodziców. 

Następnie przewodnicząca poinformowała o zasadach zbierania składki na ubezpieczenie NNW  

na rok szkolny 2018/2019. Warunki i dokumenty dostępne są na stronie szkoły, osoby 

zainteresowane  ubezpieczeniem NNW proszone są o wpłatę do skarbnika składki na ubezpieczenie. 

10 % dzieci z ogółu ubezpieczonych może byd objęte ubezpieczeniem bezskładkowym, jeżeli jest  

w szczególnie trudnej sytuacji, po rozpatrzeniu wniosku złożonego do Rady Rodziców. 

Ad. 6. 

Pan Mariusz Rusinek - Dyrektor szkoły przedstawił Program Wychowawczo-Profilaktyczny, który 

został zaakceptowany przez Radę Rodziców – Uchwała nr 3/2018/2019 

Program jest dostępny na stronie internetowej szkoły. 

Następnie Dyrektor szkoły przedstawił Regulamin Rady Rodziców i omówił wynikające z niego 

zadania Rady Rodziców. Dyrektor poprosił, aby wszelkie sprawy dotyczące wniosków rodziców  

w zakresie organizacji pracy szkoły powinny byd kierowane do Dyrektora szkoły za pośrednictwem 

Rad Oddziałowych (tj. trójek klasowych). 

 



Ad. 7 

Rodzice obecni na zebraniu podnieśli kwestię organizacji pracy stołówki szkolnej, z uwzględnieniem 

jej remontu i dostosowania godzin wydawania posiłków do potrzeb dzieci. Przewodnicząca Rady 

Rodziców poinformowała, że w styczniu 2017 roku Rada Rodziców SP 10 przygotowała i przekazała 

pismo do Departamentu Edukacji w sprawie bieżących potrzeb szkoły w zakresie dostosowania 

wyposażenia stołówki do obecnych wymogów sanitarno-epidemiologicznych i potrzeb dzieci.  

Dyrektor szkoły poinformował, że szkoła SP 10 może byd wpisana do planu remontów na rok 2020.  

W dniu dzisiejszym przewodnicząca Rady Rodziców zaproponowała umówienie spotkania 

z przedstawicielem Departamentu Edukacji, aby zobaczył naszą stołówkę, celem pozyskania środków 

finansowych na jej remont. 

 

Pani Mariola Charazioska-Kłak przedstawiła wniosek do Dyrektora szkoły o doposażenie sal w sprzęt 

audiowizualny tj. projektory. 

Przedstawiciel klasy I poprosił o dodatkowy punkt dostępu do wody pitnej dla pierwszoklasistów przy 

salach dzieci. 

W związku z dewastacją toalet dla dzieci, rodzice obecni na zebraniu  poprosili dyrektora szkoły, aby 

przypadki takie były nagłaśniane, np. poprzez informacje nastronie internetowej szkoły, celem 

uświadomienia rodzicom skutków takich czynów. 

Przedstawiciel klasy II poruszył temat dodatkowych zajęd tj. empiria, koncerty muzyczne i teatrzyki, 

które były realizowane w poprzednim roku szkolnym. Dyrektor szkoły zgodził się poszukad oferty na 

ten rok szkolny, jeżeli propozycja taka wypłynie od trójek klasowych i trójki zbiorą na to pieniądze w 

ramach funduszu klasowego. Do następnego zebrania Rady Rodziców tj. 29.10.2018 Dyrekcja szkoły 

będzie zbierad informacje, które klasy są zainteresowane dodatkowymi zajęciami. 

Dyrektor szkoły poprosił, aby do Rady Rodziców (np. poprzez trojki klasowe) kierowane były na  

bieżąco wszelkie sprawy organizacyjne, które będą  wpisane w porządek zebrania Rady Rodziców. 

Usprawni to prowadzenie spotkao Rady Rodziców. 

Dodatkowo ustalono, że roku szkolnym 2018/2019 składka na ksero wynosi 2 zł/miesiąc od dziecka. 

Składkę należy wpłacad do skarbnikówklasowych jako uzupełnienie funduszu klasowego. 

Termin następnego zebrania Rady Rodziców – 29 październik 2018 r. 

 

Na tym protokół zakooczono i podpisano. 

 

 

 

Protokół sporządziła Beata Paliwoda 

 


